
Referat Bestyrelsesmøde 28.1.2024 for grundejerforeningen Ørnene.  
 
 

1. Regnskab for 2023 og økonomi for 2024 samt lån til digelaget. 
Regnskabet godkendes senere, men der er et plus på 51.792 
Lånet fra Digelaget betales ud i løbet af februar/marts  

 
2. Generalforsamling d. 31/5 2024 
Bestilling, kontingent, emner der skal tages op, plan for afvikling mv. 
                Generalforsamling afholdes 31.5.2024 på Mulbjerg Kro i Dokkedal  
                Kontingentet forbliver det samme – da økonomien hænger sammen  
                Bestyrelsen har ingen forslag  
                Susanne overvejer om hun vil genopstille  
                Budget 2025 er gemmen gået og godkendt  
                Kristine laver invitation og Rikke sender ud  
 
3. Vedligehold af området i det nye år. 
Aftale om græsklipning. Klipning langs stamvej, problemtræer  mv.  
                Klipning af stamvejen klippes godt ind sidst på sommeren – sættes på til næste møde  

Gorm må gerne fælde de 2 træer som er væltet ved stien  
                 
 
4. Kloakprojektet. Giver det nogle udfordringer for tiden? 

Lige pt. Kan de ikke grave kloakker pga. for meget vand - Der er pt. Ingen udfordringer for os, men hullet på 
Havørnen kan først reetableres når det har sat sig  

 
5. Forstærkning af diget. 
Er der noget grundejerforeningens bestyrelse skal orienteres om i den forbindelse. 
                Den endelige godkendelse fra Aalborg Kommune er ikke kommet endnu 
                De begynder i foråret 2024 af køre jord fra Skellet når tilladelsen kommer- Jorden er i forvejen godkendt   
 
 
6. Arbejdsdag. 
Der blev besluttet på sidste generalforsamling, at bestyrelsen skulle indkalde til en arbejdsdag i efteråret. Det blev 
aldrig til noget, så det kan være at vi skal prøve i foråret. 
                Arbejdsdag lørdag 1.6.2024 fra kl. 10 med bla. Oprydning, beskæring, affald, maling osv. Der grilles evt. 
pøser til fælles spisning  
                Susanne laver invitation som Rikke sender ud tilmelding inden 10.5.2024  
 
7. En lille snak om hvad man bør bidrage med når man sidder i bestyrelsen. 
Jeg tror at det er vigtigt at alle byder ind på de opgaver der skal løses, så det ikke altid er de samme der tager 
stafetten. Derudover er vi nok nogen, jeg selv inklusiv, der kunne blive bedre til at svare når der bliver skrevet rundt. 
                Susanne og Kristine har for mange opgaver i foreningen – så Gert overtager vedligehold af vejen efter 
sommeren  
                Rikke overtager tilmeldingen til generalforsamlingen til Grundejer og Digelaug  
 
8.            Næste møde  
                Der er aftalt Teams møde mandag den 13.5 kl. 19 ca. 1 time – Gert indkalder til dette  
 
 
Øster Hurup den 2.2.2024 Rikke Bendixen  
 


